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Z A P I S N I K 
 
17. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 28. novembra 2024, ob 
16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 24 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, 
Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarović, mag. Alan Medveš, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, mag. Patrik Peroša, Anna Poropat, 
Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario 
Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković in Roberta Vincoletto. 
 
Odsotni člani:  
Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Boris Popovič, Stefanija Rajčić Sedlarević in Lana 
Udoni. 
 
Za sklepčnost občinskega sveta je potrebna prisotnost večine članov, to je najmanj 17 članov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 26 članov. Občinski svet je bil tako 
sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe za 
odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda, Stefano Destefano, občan, Jože Kržišnik, občan in Bojan 
Bucaj, občan ter mediji (Radio Koper, STA in Radio Capodistria). 
 

XXX 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Neposredno na seji so prejeli tudi predlog mag. Alana Medveša, mag. Patrika Peroše in Jadranke 
Šturm Kocjan, članov občinskega sveta, za umik 4., 5., 6. in 7. točke s predloga dnevnega reda, in 
sicer: 
 
4. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne zdravstvene službe na primarni 

ravni na področju družinske medicine – prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek  
 
5. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne zdravstvene službe na primarni 

ravni na področju zobozdravstvenega varstva mladine –prva obravnava s predlogom za 
skrajšani postopek 
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6. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni 
dejavnosti v Mestni občini Koper na področju splošne medicine v DEOS, Centru starejših 
Koper – prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 

 
7. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne zdravstvene službe na področju 

sanitetnih prevozov na/z dialize na območju Občine Piran, Občine Izola, Mestne občine Koper 
in Občine Ankaran – prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 

 
Mag. Alan Medveš je v imenu predlagateljev podal še dodatno obrazložitev predloga. 
 
Župan kot predlagatelj dnevnega reda umika točk s predloga dnevnega reda ni podprl. 
 
V razpravi so sodelovali: Mirjam Lemut, mag. Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan, Jure Colja, 
Janez Starman in Alberto Scheriani, člani občinskega sveta. 
 

I. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper predloga mag. Alana Medveša, mag. Patrika Peroše in 
Jadranke Šturm Kocjan za umik 4. točke s predloga dnevnega reda NI SPREJEL (26 
prisotnih – 3 za, 13 proti). 
 
ZA: Alan Medveš, Patrik Peroša, Jadranka Šturm Kocjan 
 
PROTI:  Jure Colja, Astrid Del Ben, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 

Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, 
Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
II. 

 
Občinski svet Mestne občine Koper predloga mag. Alana Medveša, mag. Patrika Peroše in 
Jadranke Šturm Kocjan za umik 5. točke s predloga dnevnega reda NI SPREJEL (26 
prisotnih – 5 za, 11 proti). 
 
ZA: Alan Medveš, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan 
 
PROTI: Jure Colja, Astrid Del Ben, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 

Madžarovič, Lise Okoren, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Roberta 
Vincoletto 

 
III. 

 
Občinski svet Mestne občine Koper predloga mag. Alana Medveša, mag. Patrika Peroše in 
Jadranke Šturm Kocjan za umik 6. točke s predloga dnevnega reda NI SPREJEL (28 
prisotnih – 3 za, 13 proti). 
 
ZA: Alan Medveš, Patrik Peroša, Jadranka Šturm Kocjan 
 
PROTI: Jure Colja, Astrid Del Ben, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 

Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, 
Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
IV. 

 
Občinski svet Mestne občine Koper predloga mag. Alana Medveša, mag. Patrika Peroše in 
Jadranke Šturm Kocjan za umik 7. točke s predloga dnevnega reda NI SPREJEL (28 
prisotnih – 3 za, 13 proti). 



3/16 

 
ZA: Alan Medveš, Patrik Peroša, Jadranka Šturm Kocjan 
 
PROTI: Jure Colja, Astrid Del Ben, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 

Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, 
Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
V. 

 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (28 prisotnih – 26 za, 1 proti) naslednji 
 

d n e v n i    r e d: 
 

1. Potrditev Zapisnika 16. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 19. 
septembra 2024 in Zapisnika 3. izredne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z 
dne 21. oktobra 2024 
 

2. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta 
»Vodooskrba slovenske Istre ter Krasa«, ki ga je izdelal Espri d.o.o., Novo mesto, oktobra 
2024 
 

3. Predlog Odloka o ustanovitvi zavoda GOLEA, Primorska energetsko podnebna agencija, 
Nova Gorica – prva obravnava 
 

4. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne zdravstvene službe na 
primarni ravni na področju družinske medicine – prva obravnava s predlogom za 
skrajšani postopek  
 

5. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne zdravstvene službe na 
primarni ravni na področju zobozdravstvenega varstva mladine –prva obravnava s 
predlogom za skrajšani postopek 
 

6. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni 
dejavnosti v Mestni občini Koper na področju splošne medicine v DEOS, Centru starejših 
Koper – prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 

7. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne zdravstvene službe na 
področju sanitetnih prevozov na/z dialize na območju Občine Piran, Občine Izola, Mestne 
občine Koper in Občine Ankaran – prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek  

 
8. Predlog Sklepa o potrditvi Novelacije investicijskega programa za projekt »Zagotovitev 

prostorskih potreb Osnovne šole Pier Paolo Vergerio il Vecchio, Gimnazije Gian Rinaldo 
Carli Koper in Vrtca Delfino Blu II. faza – lokacija Gimnazijski trg 7« 
 

9. Predlog Sklepa o določitvi meril za financiranje krajevnih skupnosti v Mestni občini 
Koper 
 

10. Predlog Sklepa o oprostitvi plačila komunalnega prispevka za gradnjo »Prizidava, 
nadzidava, rekonstrukcija gasilskega doma Hrvatini« 
 

11. Predlog sklepa o potrditvi 5. Sporazuma med Mestno občin Koper in Občino Ankaran o 
delni delitvi skupnega nepremičnega premoženja  

 
12. Predlog Sklepa o ukinitvi  statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
13. Predlog Sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena. 

 
14. Vprašanja, pobude in odgovori članom občinskega sveta 
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ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik 

Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, 
Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, 
Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Jadranka Šturm Kocjan 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z 
DNE 19. SEPTEMBRA 2024 IN ZAPISNIKA 3. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE 

OBČINE KOPER Z DNE 21. OKTOBRA 2024 
 

Predloga zapisnikov so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 

I. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE POTRDIL (28 prisotnih – 20 za, 0 proti) Zapisnik 16. 
redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 19. septembra 2024, v 
predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez 
Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

II. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE POTRDIL (28 prisotnih – 20 za, 0 proti) Zapisnik 3. 
izredne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 21. oktobra 2024, v 
predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Mario 
Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 

 
Ad 2 

 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 

PROJEKTA »VODOOSKRBA SLOVENSKE ISTRE TER KRASA«, KI GA JE IZDELAL  
ESPRI D.O.O., NOVO MESTO, OKTOBRA 2024 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in  
- Odboru za finance in gospodarstvo  
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POROČEVALEC: 
- kot predstavnik predlagatelja 

GEORGI BANGIEV, višji svetovalec za občinske strateške projekte v Kabinetu 
župana 

 
Razpravljala je Jadranka Šturm Kocjan, članica občinskega sveta. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta »Vodooskrba slovenske Istre ter Krasa«, ki ga je 
izdelalo podjetje Espri d.o.o., Novi trg 11, Novo mesto, oktober 2024, v predloženem 
besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik 

Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, 
Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, 
Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 3 
 

PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI ZAVODA GOLEA, PRIMORSKA ENERGETSKO 
PODNEBNA AGENCIJA, NOVA GORICA – PRVA OBRAVNAVA 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet 
 

Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (28 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o ustanovitvi zavoda 

GOLEA, Primorska energetsko podnebna agencija, Nova Gorica, v prvi obravnavi. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 

ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 
Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo 
Palčič, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
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Ad 4 
 

PREDLOG ODLOKA O PODELITVI KONCESIJE ZA OPRAVLJANJE JAVNE ZDRAVSTVENE 
SLUŽBE NA PRIMARNI RAVNI NA PODROČJU DRUŽINSKE MEDICINE – PRVA OBRAVNAVA S 

PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK  
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
V razpravi so sodelovali: Matjaž Čok, vodja Kluba članov Gibanja Svoboda, Jadranka Šturm 
Kocjan, Alan Medveš, Astrid del Ben, Mirjam Lemut, Mario Steffé, Jure Colja, Alberto Scheriani in 
Gabrijela Kukovec Pribac, člani Občinskega sveta ter Aleš Bržan, župan 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 2 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o podelitvi koncesije 

za opravljanje javne zdravstvene službe na primarni ravni na področju družinske 
medicine v prvi obravnavi.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI:  Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet Mestne občine Koper SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 2 proti) 
naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne zdravstvene službe na primarni ravni 
na področju družinske medicine. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 2 proti) naslednji 
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S K L E P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Predlog Odloka o podelitvi koncesije za 
opravljanje javne zdravstvene službe na primarni ravni na področju družinske medicine, 
v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan 
 

Ad 5 
 

PREDLOG ODLOKA O PODELITVI KONCESIJE ZA OPRAVLJANJE JAVNE ZDRAVSTVENE 
SLUŽBE NA PRIMARNI RAVNI NA PODROČJU ZOBOZDRAVSTVENEGA VARSTVA MLADINE –

PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
Razpravljala sta Astrid del Ben in mag. Alan Medveš, člana Občinskega sveta. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (21 prisotnih – 18 za, 1 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o podelitvi koncesije 

za opravljanje javne zdravstvene službe na primarni ravni na področju 
zobozdravstvenega varstva mladine v prvi obravnavi. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 

Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Anja Pečič, Anna Poropat, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Dražen 
Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet Mestne občine Koper SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 1 proti) 
naslednji 
 

S K L E P 
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Na predlog predlagatelja Občinski svet Mestne občine Koper takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo predloga Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne zdravstvene službe 
na primarni ravni na področju zobozdravstvenega varstva mladine. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 1 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o podelitvi koncesije za 
opravljanje javne zdravstvene službe na primarni ravni na področju zobozdravstvenega 
varstva mladine, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš 
 

Ad 6 
 

PREDLOG ODLOKA O PODELITVI KONCESIJE ZA OPRAVLJANJE JAVNE SLUŽBE V OSNOVNI 
ZDRAVSTVENI DEJAVNOSTI V MESTNI OBČINI KOPER NA PODROČJU SPLOŠNE MEDICINE V 

DEOS, CENTRU STAREJŠIH KOPER – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA 
 SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
Razpravljala sta mag. Alan Medveš in Jadranka Šturm Kocjan, člana občinskega sveta. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 2 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o podelitvi koncesije 

za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti v Mestni občini Koper 
na področju splošne medicine v DEOS, Centru starejših Koper v prvi obravnavi.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
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ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 
Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet Mestne občine Koper SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 2 proti) 
naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet Mestne občine Koper takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo predloga Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni 
zdravstveni dejavnosti v Mestni občini Koper na področju splošne medicine v DEOS, 
Centru starejših Koper. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 2 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o podelitvi koncesije za 
opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti v Mestni občini Koper na 
področju splošne medicine v DEOS, Centru starejših Koper, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan 
 

Ad 7 
 

PREDLOG ODLOKA O PODELITVI KONCESIJE ZA OPRAVLJANJE JAVNE ZDRAVSTVENE 
SLUŽBE NA PODROČJU SANITETNIH PREVOZOV NA/Z DIALIZE NA OBMOČJU OBČINE 

PIRAN, OBČINE IZOLA, MESTNE OBČINE KOPER IN OBČINE ANKARAN – PRVA OBRAVNAVA 
S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK  

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 
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POROČEVALEC: 
- kot predstavnik predlagatelja 

TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 2 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o podelitvi koncesije 

za opravljanje javne zdravstvene službe na področju sanitetnih prevozov na/z 
dialize na območju Občine Piran, Občine Izola, Mestne občine Koper in Občine 
Ankaran v prvi obravnavi.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet Mestne občine Koper SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 2 proti) 
naslednji 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne zdravstvene službe na področju 
sanitetnih prevozov na/z dialize na območju Občine Piran, Občine Izola, Mestne občine 
Koper in Občine Ankaran. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (23 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Predlog Odloka o podelitvi koncesije za 
opravljanje javne zdravstvene službe na področju sanitetnih prevozov na/z dialize na 
območju Občine Piran, Občine Izola, Mestne občine Koper in Občine Ankaran, v 
predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Anna Poropat, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez 
Starman, Mario Steffè, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan 
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Ad 8 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA PROJEKT 
»ZAGOTOVITEV PROSTORSKIH POTREB OSNOVNE ŠOLE PIER PAOLO VERGERIO IL 

VECCHIO, GIMNAZIJE GIAN RINALDO CARLI KOPER IN VRTCA DELFINO BLU II. FAZA – 
LOKACIJA GIMNAZIJSKI TRG 7« 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti 

 
Gradivo je bilo posredovano tudi Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 
investicijskega programa za projekt »Zagotovitev prostorskih potreb osnovne šole Pier 
Paolo Vergerio il Vecchio, Gimnazije Gian Rinaldo Carli Koper in Vrtca Delfino Blu II. faza 
– lokacija Gimnazijski trg 7«, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik 

Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, 
Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, 
Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 9 
 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI MERIL ZA FINANCIRANJE KRAJEVNIH SKUPNOSTI V 
MESTNI OBČINI KOPER 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za krajevno samoupravo in 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALCA: 

- kot predstavnika predlagatelja  
ALENKA PLAHUTA, vodja Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, 
MATJAŽ ČOK, predsednik Krajevne skupnosti Škofije in  
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V razpravi so sodelovali mag. Patrik Peroša, član občinskega sveta, Alenka Plahuta, vodja Službe 
za občinski svet in krajevne skupnosti in Aleš Bržan, župan. 
 
Mag. Patrik Peroša je pred glasovanjem podal obrazložitev glasu. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o določitvi meril za 
financiranje krajevnih skupnosti v Mestni občini Koper, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik 

Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, 
Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, 
Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 10 
 

PREDLOG SKLEPA O OPROSTITVI PLAČILA KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA GRADNJO 
»PRIZIDAVA, NADZIDAVA, REKONSTRUKCIJA GASILSKEGA DOMA HRVATINI« 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo  
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (27 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o oprostitvi plačila 
komunalnega prispevka za gradnjo »Prizidava, nadzidava, rekonstrukcija gasilskega 
doma Hrvatini«, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik 

Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, 
Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, 
Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 11 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI 5. SPORAZUMA MED MESTNO OBČIN KOPER IN OBČINO 
ANKARAN O DELNI DELITVI SKUPNEGA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA  

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
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Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (26 PRISOTNIH – 20 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi 5. Sporazuma med 
Mestno občino Koper in Občino Ankaran o delni delitvi skupnega nepremičnega 
premoženja št. 478-183/2016 z dne 13. 11. 2024, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Mario 
Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 12 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  
LOKALNEGA POMENA 

 
Predlog sklepa so člani občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik 

Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, 
Anna Poropat, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 13 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli.  
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POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (24 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik 

Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, 
Anna Poropat, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 14 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Župan Aleš Bržan je člane občinskega sveta seznanil s prošnjo občana Jožeta Kržišnika, da bi na 
seji spregovoril oziroma razpravljal o dveh temah, in sicer o »Časopisu MOK« in »Sušilnici blata«. 
 
V razpravi so sodelovali: župan Aleš Bržan, mag. Alan Medveš, Janez Starman, člana občinskega 
sveta, Alenka Plahuta, vodja Službe za občinski svet in krajevne skupnosti. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa, da občinski svet občanu Jožetu Kržišniku 
dovoli razpravo o predlaganih temah.  
 
Občinski svet Mestne občine Koper NI SPREJEL (23 prisotnih – 10 za, 10 proti) Sklepa o 
dovolitvi razprave občanu Jožetu Kržišniku na temo: »Časopis MOK« in »Sušilnica blata«. 
 
ZA: Jure Colja, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Alan Medveš, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik 

Peroša, Anna Poropat, Nevenka Stanić Ristović, Jadranka Šturm Kocjan 
 
PROTI: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 

Madžarovič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Janez Starman, Mario Steffè 
 
V nadaljevanju točke je župan ugotovil, da so člani občinskega sveta odgovore prejeli in jim dal 
besedo za nova vprašanja, predloge ter pobude. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
VESNA REBEC, članica Občinskega sveta: 
Glede na vso razpravo, ki smo jih imeli pri točkah »koncesije«, naš klub svetnikov predlaga, da v 
bistvu občina na eno od svojih naslednjih sej predstavi vse aktivnosti, ki jih izvaja na krepitvi in 
ohranitvi zdravstvenih dejavnosti in povečanju njihove dostopnosti. Predvsem gre za to, da smo 
v bistvu tudi svetniki pravočasno seznanjeni in da lahko tako občini kot tudi samemu javnemu 
zavodu pomagamo na nek način in v bistvu pripomoremo k tej krepitvi in dostopnosti, kolikor le 
lahko.  
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mag. PATRIK PEROŠA, član Občinskega sveta: 
 
V Klubu članov občinskega sveta Socialni demokrati, Oljka in Levica smo na 2. redni seji 
občinskega sveta dne 19. 1. podali en malo obsežen dokument, leta 2023, se pravi slabi dve leti 
nazaj, smo podali pobudo t. i. »paket transparentnosti«. Nanjo smo sicer prejeli odgovore, 
nekateri so pomanjkljivi, nekateri so bili z obljubo, da bomo prejeli pač na sejah, ki sledijo, na 
nekatere nismo dobili odgovora, zato pač sprašujemo in hkrati dajemo pobudo, da skušamo pred 
19.1.2025, torej po dveh letih, pridobiti odgovore oz. pač stališča na tisto, kar smo predlagali. 
 
GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, članica Občinskega sveta: 
 
Jaz imam vprašanje, namreč, kako se utemeljuje to: jaz sem učiteljica, in če pridem v razred, 
preštejem otroke in jih preštejem 23, jaz mislim, da jih je 23 prisotnih. Danes sem pa večkrat 
opazila, da nas je po štetju mojem, nas je bilo prisotnih 27, na tabli je pisalo 23. Vi župan ste na 
začetku povedal, da so bili trije opravičeni, da pač niso bili prisotni, hkrati pa na tabli piše, da je 
bilo 10, ki pač niso bili prisotni. Pa me zanima, namreč, mi tukaj sedimo zato, da glasujemo; 
glasujemo ZA ali PROTI in ko smo v tem prostoru domnevam, da če se vidimo obstajamo. Vsaj 
meni je logično, če nekoga vidim, obstaja. Torej, nismo kar nekdo, kar je bilo danes slišano. Smo 
pač z nekim razlogom in tako kot je bilo tudi slišano danes, obstajajo postopki. Pa me zanima, 
kako je torej utemeljeno dejstvo, da jih jaz preštejem 27, prisotnih je pa 23 in a je to 
postopkovno korektno? Jaz sem to že večkrat vprašala, tudi prebrala v teh dokumentacijah, pa 
odgovora nisem dobila. 
 
mag. ALAN MEDVEŠ, član Občinskega sveta: 
 
Mi se že nekaj »cajta« v naši občini soočamo z izzivom, izzivi na področju doslednega izvajanja 
dvojezičnosti. Imamo en odlok iz leta 1998, ki je verjetno že tako star, da ne ustreza več sedanjim 
standardom in potrebam v tej občini. Opažam pa izredno veliko degradacijo uporabe, 
enakovredne uporabe italijanskega jezika. Imeli smo zaplet z Inšpektoratom za kulturo in medije 
glede hodonimskih tabel, ki smo jih pač morali na osnovi odločbe obrniti. Jaz vem, da se 
pospešeno zdaj pripravlja nov koncept tabel. Prihajamo pa v situacijo, ko kar naenkrat 
zagledamo na stavbah spomenikov lokalnega pomena neke druge table, ki so nadomestile neke 
stare table, ki imajo podoben ali enak problem. Se pravi neenako obravnavo obeh jezikov kot 
uradnega jezika. Mislim, da je nastopil čas in zato je moja pobud gre v to smer, da občinska 
uprava ali pa vi župan, dve opciji dajem na razpolago, ali da občinska uprava se loti pospešene 
priprave novega odloka, ki bo zajemal tudi te specifike s hodonimskimi tablami in tako dalje ali 
pa da ustanovite posebno delovno skupino, v katero vabim, da sodelujejo tako občinski svetniki 
večine kakor občinski svetniki iz vrst italijanske avtohtone narodne skupnosti, predstavnik 
komisije za toponomastiko, v glavnem neko komisijo, ki bo pripravila tak odlok, naj sedi v tej 
komisiji tudi pravnik zaradi oblikovanja členov in obrazložitve predloga. Tako da, evo, to je moja 
pobuda pan. Ne stojmo čakati iztek mandata, to je lahko zelo, zelo hitro urejeno in narejeno. 
Samo volja je potrebna. 
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
Torej naj sprva povem, da jaz sem danes v pobudah in vprašanjih podal tri odgovore na 
odgovore občinske uprave, ki smo jih prejeli danes dopoldan. Vse tri, vsi tri odgovori se 
navezujejo na eno tako praznost, ki jo doživljam, ne bom rekel za vsako ma za veliko večino 
pobud in vprašanj, ki jih podam kot svetnik. Mislim, da smo vsi tukaj notri bili izvoljeni in imamo 
pravico, da se vsaj obravnava, če ne uredi neka pobuda vsakega izmed nas. Bom pa od teh treh, 
ki sem jih omenil, še posebej povedal vsaj eno in gre za sicer za pobudo, ki sem jo jaz podal na 
prejšnji seji, redni, torej septembra glede postavitve slovenske zastave nad Koprom. Zdaj jaz 
verjamem, da nekomu je lahko slovenska zastava manj intimna kot nekomu drugemu, gre pa 
definitivno za simbol vseh nas, drugače ne more biti. Sem pa na to pobudo prejel en stavek. V 
tem stavku sem pa prebral, da bo občinska uprava oz. občina preverjala smotrnost moje pobude. 
Zdaj, v nekaterih drugih občinah v Sloveniji smo doživeli to, da je politika se dogovorila in 
doživela nek konsenz, kar jaz srčno pozdravljam in upam, da bom v odgovoru na moj odgovor, ki 
vsebuje tudi dodatno vprašanje, katerega sem tudi podal pisno, kot sem že povedal, dobil jasne 
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odgovore, kaj pomeni ta smotrnost, kdaj bo to odločeno, kdo bo odločal o tem, kdo bo za to 
odgovoren in kakšen je časovni okvir za odločitev o moji pobudi. Moram pa še jasno povedati, da 
sem kar, bom rekel žalosten, da za eno tako pobudo, ki bi morala nas združit, dobim en stavek, 
precej prazen. 
 
PISNO: 

 
1. Odgovor na odgovor občine: Odstranitev ali vsaj označitev dela betonske konstrukcije 

za Taverno 
 
Za kakšno betonsko konstrukcijo ali klop gre, koliko časa tam že stoji, kdo ima dovoljenje za 
prevoz po omenjeni ulici in to, da v preteklosti ni bila podana še nobena taka pobuda, je 
popolnoma brezpredmetno. Zaradi pričevanj, da je ob omenjeno klop marsikdo že ruknil ali 
podrsal svoje vozilo (kar je razvidno tudi na pogled, saj je ob robovih okrušena in obarvana), 
sem kot svetnik predlagal, da se betonska klop skrajša (tako, da ne visi na vozišče oz. ulico) ali 
pa, da se jo označi. Korita bi po mojem mnenju samo se razširila prostor, ki ga klop zajema, zato 
ponovno predlagam, da se betonska klop skrajša do že obstoječih količkov ali pa, da se jo 
označi/obkroži z novimi količki. V roku dveh let sem kot svetnik podal že marsikatero pobudo 
vezano na promet in varnost v prometu, za večino pa vsakič znova dobim odgovor, ki govori o 
preučevanju, smiselnosti, povpraševanju in podobnimi frazami, ki postopke podaljšujejo do 
točke, ko se ne zgodi nič. Prosim za razumevanje, ker gre v veliki večini za pobude s strani 
občank in občanov.  
 
2. Odgovor na odgovor občine: Postavitev droga in zastave Republike Slovenije na vidni 

in primerni lokaciji v Mestni občini Koper (Markovec) 
 
Žalosti me, da sem za pobudo, ki v svojem bistvu nosi simbol vseh nas, dobil tako kratek in 
prazen odgovor. Predvsem pa me žalosti to, da se postavitev slovenske zastave postavlja v 
kontekst smotrnosti. V odgovoru, ki sem ga prejel, ste zapisali, da boste preverili tudi možnost 
(poleg smotrnosti), čeprav od moje pobude mineva že več kot dva meseca in bi to, če bi želeli, že 
lahko storili. Pri pobudi bom vztrajal, ta čas pa prosim za točen in jasen odgovor kaj točno v tem 
primeru pomeni preverjanje možnosti in smotrnosti, kdaj boste to storili in kdo točno bo v tem 
procesu preverjanja prisoten ter odgovoren. V kolikor pa se tudi v tem primeru išče razloge in 
načine, da se pobuda ne uresniči in se vse skupaj zavlačuje, to jasno zapišite. Jasnega odgovora 
bomo veseli vsi, ki nam je slovenska zastava skupna in do katere gojimo spoštovanje. 
 
3. Odgovor na odgovor: Novi t.i. »ležeči policaji« 
 
V pobudi glede novih ležečih policajev nasproti tržnice v Kopru, me je zanimala tudi možnost, da 
bi se tudi desno stran promenade na Pristaniški ulici (pri prehodu za pešce med tržnico in 
knjigarno) postavilo korita tako kot na levi strani (obstoječa korita). Razlog: vozila zapeljujejo na 
promenado zato, da se izognejo oviri oz. ležečemu policaju. Prosim za odgovor.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.05 uri. 
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